
 
ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS

TARYBA

ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 3 POSĖDŽIO PROTOKOLAS

2023 m. birželio 9 d. Nr. T2-6

Šilalė

Posėdis įvyko 2023-06-01 9.00-13.00 val. (Savivaldybės tarybos posėdžių salėje).

Posėdžio pirmininkas – Tadas Bartkus.

Posėdžio sekretorė – Geda Kačinauskienė.

Į rajono Savivaldybės tarybą išrinkti 25 nariai. Posėdyje dalyvavo 23 Tarybos nariai

(sąrašas pridedamas). Dėl pateisinamų priežasčių nedalyvavo – Rima Norvilienė, Vytautas Jucius.

Posėdyje dalyvavo 9 kviestieji asmenys (sąrašas pridedamas).

Posėdžio pradžioje prisiekė Birutė Žirlienė, priesaiką priėmė Vyriausiosios rinkimų

komisijos atstovė Laura Martinaitytė. Po priesaikos B. Žirlienei įteiktas Tarybos nario

pažymėjimas, ženklelis.

Tadas Bartkus informavo, jog balsavimas vyks elektroninio balsavimo sistema, jei iškiltų

techninių kliūčių, siūloma išrinkti Balsų skaičiavimo komisiją, į kurią siūlomi: Artūras

Dambrauskas, Lineta Dargienė (pirmininkė), Akvilė Gargasaitė.

Tarybos nariai bendru sutarimu pritarė Balsų skaičiavimo komisijos sudėčiai.

Posėdžio pirmininkas taip pat priminė posėdžio tvarką.

Darbotvarkė Tarybos nariams pateikta.

Tarybos narys Tadas Sadauskis teiravosi, kodėl 2023 m. gegužės 25 d. planuotas Tarybos

posėdis nukeltas į 2023 m. birželio 1 d.

T. Bartkus informavo, kad nebuvo spėta parengti kai kurių svarbių sprendimų projektų,

todėl posėdis buvo nukeltas į 2023 m. birželio 1 d.

DARBOTVARKĖ:

1. Dėl Šilalės rajono savivaldybės administracijos struktūros patvirtinimo.

Pranešėjas Andrius Jančauskas.

2. Dėl didžiausio leistino valstybės tarnautojų ir darbuotojų, dirbančių pagal darbo sutartis

ir gaunančių darbo užmokestį iš savivaldybės biudžeto, pareigybių skaičiaus patvirtinimo.

Pranešėjas Andrius Jančauskas.

3. Dėl pritarimo teikiamai Igno Gužauskio kandidatūrai į Šilalės rajono savivaldybės

vicemero pareigas.

Pranešėjas Tadas Bartkus.

4. Dėl pritarimo teikiamai Jolantos Skrodenienės kandidatūrai į Šilalės rajono

savivaldybės vicemero pareigas.

Pranešėjas Tadas Bartkus.

5. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. gegužės 11 d. sprendimo Nr. T1-108

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos komitetų sudarymo“ pakeitimo.

Pranešėjas Tadas Bartkus.

6. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos Finansų, investicijų ir verslo komiteto

pirmininko ir pirmininko pavaduotojo skyrimo.

Pranešėjas Tadas Bartkus.

7. Dėl atstovavimo Šilalės rajono savivaldybei Tauragės regiono plėtros tarybos

visuotiniame dalyvių susirinkime.

Elektroninio dokumento nuorašas
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Pranešėjas Tadas Bartkus.

8. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos narių delegavimo į Tauragės regiono plėtros

tarybos kolegiją.

Pranešėjas Tadas Bartkus.

9. Dėl „Auksinės gilės“ atrankos komisijos sudarymo.

Pranešėjas Tadas Bartkus.

10. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. spalio 30 d. sprendimo Nr. T1-285

„Dėl viešosios įstaigos Šilalės rajono ligoninės stebėtojų tarybos sudarymo“ pakeitimo.

Pranešėjas Andrius Jančauskas.

11. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos sprendimų pripažinimo netekusiais galios.

Pranešėjas Andrius Jančauskas.

12. Dėl leidimo imti ilgalaikę paskolą investiciniams projektams finansuoti.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

13. Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2023 metų užimtumo didinimo programos

patvirtinimo.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

14. Dėl leidimo įsigyti tarnybinį lengvąjį automobilį.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

15. Dėl keleivių vežimo vietinio (priemiestinio) reguliaraus susisiekimo maršrutais

viešosios paslaugos teikimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

16. Dėl UAB „Šilalės knygynas“ akcijų išbraukimo iš Privatizavimo objektų sąrašo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

17. Dėl valstybės turto perėmimo, įregistravimo Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn

ir perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės

administracijai (Nr. T25-96).

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

18. Dėl valstybės turto perėmimo, įregistravimo Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn

ir perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės

administracijai (Nr. T25-112).

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

19. Dėl pritarimo nekilnojamojo turto pirkimui savivaldybės nuosavybėn.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

20. Dėl savivaldybės turto perdavimo pagal panaudos sutartį.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

21. Dėl Viešame aukcione parduodamo Šilalės rajono savivaldybės nekilnojamojo turto

ir kitų nekilnojamųjų daiktų sąrašo patvirtinimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

22. Dėl žemės mokesčio ir valstybinės žemės nuomos mokesčio lengvatų 2023 metams

nustatymo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

23. Dėl 2023 metų neapmokestinamojo žemės sklypo dydžio nustatymo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

24. Dėl sutikimo perimti Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn valstybei nuosavybės

teise priklausantį materialųjį turtą ir jo perdavimo Šilalės rajono savivaldybės viešajai bibliotekai.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

25. Dėl sutikimo perimti Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn valstybei nuosavybės

teise priklausantį materialųjį turtą ir jo perdavimo Šilalės švietimo pagalbos tarnybai.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.
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26. Dėl Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio nekilnojamojo turto,

esančio Šilalės rajono teritorijoje, perdavimo patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės

administracijai.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

27. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 26 d. sprendimo Nr. T1-42

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės būsto fondo ir socialinio būsto, kaip savivaldybės būsto fondo

dalies, sąrašų patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

28. Dėl Šilalės rajono socialinių paslaugų poreikio asmeniui (šeimai) nustatymo ir

skyrimo tvarkos aprašo patvirtinimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

29. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. sausio 29 d. sprendimo Nr. T1-16

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės individualių buitinių nuotekų valymo įrenginių įsigijimo dalinio

kompensavimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėjas Martynas Remeikis.

30. Dėl pritarimo dalyvauti Atvirųjų klasių projekte pareiškėjo teisėmis.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

31. Dėl sporto klubo ,,Prolain“ paraiškos finansavimo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

32. Dėl Šilalės sporto mokyklos paraiškos finansavimo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

33. Dėl sporto klubo ,,Šilalės lūšis“ paraiškos finansavimo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

34. Dėl viešosios įstaigos ,,Moto-30“ paraiškos finansavimo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

35. Dėl pritarimo Šilalės rajono savivaldybės Narkotikų kontrolės komisijos veiklos

ataskaitai už 2022 m.

Pranešėja Silva Paulikienė.

36. Dėl Šilalės rajono savivaldybės Narkotikų kontrolės komisijos sudarymo.

Pranešėja Silva Paulikienė.

37. Kita informacija.

Pranešėjas Tadas Bartkus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už visą darbotvarkę.

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0 (darbotvarkei pritarta vienbalsiai).

Posėdžio pirmininkas priminė Tarybos veiklos reglamento nuostatas, kuriomis

vadovaujantis, Tarybos narys gali pateikti 3 klausimus, pasisakyti svarstomu klausimu 1 kartą,

prieš pradedant svarstyti klausimą, kuris jam sukelia interesų konfliktą, privalo informuoti tarybą

apie esamą interesų konfliktą ir pareikšti apie nusišalinimą, ištraukti iš elektroninio balsavimo

įrenginio kortelę ir išeiti iš posėdžių salės.

1. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės administracijos struktūros patvirtinimas.

Pranešėjas Andrius Jančauskas pristatė sprendimo projektą.

Raimundė Gečienė domėjosi, kas bus daroma dėl Turto ir socialinės paramos skyriumi, 

nes buvo jau ne kartą svarstyta, kad reikia atskirti skyrius.

A. Jančauskas atsakė, kad šiuo metu struktūra bus atnaujinta pagal pateiktą Tarybos

sprendimo projektą, o vėliau bus diskutuojama ir grįžtama prie šio klausimo.

Pasisakė R. Gečienė, R. Vaitiekus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

administracijos struktūros patvirtinimo (vienbalsiai).
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BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

2. SVARSTYTA. Didžiausio leistino valstybės tarnautojų ir darbuotojų, dirbančių pagal

darbo sutartis ir gaunančių darbo užmokestį iš savivaldybės biudžeto, pareigybių skaičiaus

patvirtinimas.

Pranešėjas Andrius Jančauskas pristatė sprendimo projektą.

Erika Gargasė klausė, kiek didinama pareigybių.

T. Bartkus atsakė, kad pareigybių skaičius nėra didinamas.

Valdemaras Jasevičius teiravosi dėl darbuotojų, dirbančių pagal darbo sutartis, skaičiaus

mažinimo.

T. Bartkus informavo, kad bus peržiūrėtas didžiausias leistinas etatų skaičius.

R. Gečienė pasitikslino dėl mero politinio pasitikėjimo valstybės tarnautojų skaičiaus.

R. Vaitiekus klausė, ar nereikėtų iš Tarybos sprendimo projekto 2 punkto išbraukti žodį

„mero“.

Artūras Mikalauskas paaiškino, kad Tarybos sprendimas parengtas pagal galiojančius

teisės aktus, taip pat konsultuotasi su Vyriausybės atstovų įstaigos darbuotojais.

Lineta Dargienė domėjosi, ar tikrai reikalingi du mero patarėjai.

T. Bartkus paaiškino, kad jau keletą kadencijų yra nusistovėjusi tokia tvarka, kurios

nuspręsta nekeisti ir palikti 2 mero patarėjus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl didžiausio leistino valstybės

tarnautojų ir darbuotojų, dirbančių pagal darbo sutartis ir gaunančių darbo užmokestį iš

savivaldybės biudžeto, pareigybių skaičiaus patvirtinimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 14, PRIEŠ – 9, SUSILAIKĖ – 0.

3. SVARSTYTA. Pritarimas teikiamai Igno Gužauskio kandidatūrai į Šilalės rajono

savivaldybės vicemero pareigas.

Pranešėjas Tadas Bartkus pristatė sprendimo projektą.

Prisistatė kandidatas į vicemerus Ignas Gužauskis ir atsakė į Tarybos narių klausimus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl pritarimo teikiamai Igno

Gužauskio kandidatūrai į Šilalės rajono savivaldybės vicemero pareigas (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 1, SUSILAIKĖ – 0.

4. SVARSTYTA. Pritarimas teikiamai Jolantos Skrodenienės kandidatūrai į Šilalės

rajono savivaldybės vicemero pareigas.

Pranešėjas Tadas Bartkus pristatė sprendimo projektą.

Aistė Giedraitienė klausė, kokiais kriterijais remiantis į vicemero postą yra siūloma

kandidatė, gal jau aptarti konkretūs darbai.

T. Bartkus atsakė, kad kandidatės šeima mūsų rajone turi ūkį, Jolanta Skrodenienė daugelį

metų dirbo socialinėje srityje, taip pat turi patirties sveikatos apsaugos srityje, aptarti kai kurie

konkretūs darbai.

Prisistatė kandidatė į vicemeres Jolanta Skrodenienė ir atsakė į Tarybos narių klausimus.

Pasisakė Dainius Bergelis.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl pritarimo teikiamai Jolantos

Skrodenienės kandidatūrai į Šilalės rajono savivaldybės vicemero pareigas (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 15, PRIEŠ – 2, SUSILAIKĖ – 6.
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5. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. gegužės 11 d. sprendimo

Nr. T1-108 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos komitetų sudarymo“ pakeitimas.

Pranešėjas Tadas Bartkus pristatė sprendimo projektą. Pasikeitus Tarybos narių sudėčiai,

atnaujinta komitetų sudėtis.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2023 m. gegužės 11 d. sprendimo Nr. T1-108 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos

komitetų sudarymo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

6. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos Finansų, investicijų ir verslo

komiteto pirmininko ir pirmininko pavaduotojo skyrimas.

Pranešėjas Tadas Bartkus pristatė sprendimo projektą. Finansų, investicijų ir verslo

komiteto nariai komiteto posėdyje pirmininku pasiūlė Rolandą Toleikį, o pirmininko pavaduotoju

– Edmundą Auškalnį.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su papildymais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos Finansų, investicijų ir verslo komiteto pirmininko ir pirmininko pavaduotojo skyrimo

(vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

7. SVARSTYTA. Atstovavimas Šilalės rajono savivaldybei Tauragės regiono plėtros

tarybos visuotiniame dalyvių susirinkime.

Pranešėjas Tadas Bartkus pristatė sprendimo projektą.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl atstovavimo Šilalės rajono

savivaldybei Tauragės regiono plėtros tarybos visuotiniame dalyvių susirinkime (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

8. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos narių delegavimas į Tauragės

regiono plėtros tarybos kolegiją.

Pranešėjas Tadas Bartkus pristatė sprendimo projektą.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos narių delegavimo į Tauragės regiono plėtros tarybos kolegiją (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

9. SVARSTYTA. „Auksinės gilės“ atrankos komisijos sudarymas.

Pranešėjas Tadas Bartkus pristatė sprendimo projektą.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl „Auksinės gilės“ atrankos

komisijos sudarymo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

10. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. spalio 30 d. sprendimo

Nr. T1-285 „Dėl viešosios įstaigos Šilalės rajono ligoninės stebėtojų tarybos sudarymo“

pakeitimas.

Pranešėjas Andrius Jančauskas pristatė sprendimo projektą.

Birutė Žirlienė nusišalino nuo klausimo svarstymo ir išėjo iš posėdžių salės.

R. Gečienė domėjosi, ar kitų įstaigų stebėtojų tarybose nėra pokyčių.

T. Bartkus atsakė, kad dar reikės keisti stebėtojų tarybos sudėtį.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.
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NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2020 m. spalio 30 d. sprendimo Nr. T1-285 „Dėl viešosios įstaigos Šilalės rajono ligoninės

stebėtojų tarybos sudarymo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo Birutė Žirlienė.

11. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos sprendimų pripažinimas

netekusiais galios.

Pranešėjas Andrius Jančauskas pristatė sprendimo projektą.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos sprendimų pripažinimo netekusiais galios (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

12. SVARSTYTA. Leidimas imti ilgalaikę paskolą investiciniams projektams finansuoti.

Nuo klausimo svarstymo nusišalino Gintas Navardauskas ir išėjo iš posėdžių salės.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą.

R. Vaitiekus teiravosi dėl sporto salės ir kraštovaizdžio formavimo investicinių projektų.

Martynas Remeikis pateikė prašoma informaciją.

Vitalija Jankauskaitė-Milčiuvienė klausė dėl paskolos sąlygų.

T. Bartkus paaiškino, kad praėjusią kadenciją Savivaldybės administracija sugrąžino

paimtas paskolas, o norint įvykdyti Tarybos priimtus sprendimus, reikalinga paskola.

D. Vėlavičiutė paaiškino, kad praėjusiais metais nebuvo skolinamasi, o paskolai imti bus

skelbiamas konkursas.

V. Jankauskaitė-Milčiuvienė klausė, ar tikrai tinkamas metas skolintis, ar nebūtų galima

palaukti iki rudens.

T. Bartkus paaiškino, kad norint gauti finansavimą iš Europos Sąjungos fondų bei vykdyti

pasirašytas sutartis, reikia užbaigti investicinius projektus ir negalima laukti iki rudens.

Lineta Dargienė nusišalino nuo sprendimo projekto svarstymo ir išėjo iš posėdžių salės.

Valdemaras Jasevičius klausė, ar gauta paskola leis užbaigti sprendimo projekte

numatytus investicinius projektus.

T. Bartkus atsakė, kad tikimasi užbaigti numatytus projektus.

Algirdas Meiženis tikslinosi, kiek šiuo metu Savivaldybės administracija turi negrąžintų

paskolų.

D. Vėlavičiutė atsakė, kad apie 1,5 mln. eurų.

V. Jasevičius nusišalino nuo sprendimo projekto svarstymo ir išėjo iš posėdžių salės.

V. Jankauskaitė-Milčiuvienė klausė, kokie darbai numatomi, kad būtų sumažinta

Savivaldybės skola.

T. Bartkus paaiškino, kad skolą galima sumažinti neįgyvendinant investicinių projektų.

R. Vaitiekus klausė, kiek reikės dar lėšų norint užbaigti ir įveiklinti Laisvalaikio ir sporto

kompleksą, galbūt reikėtų imti didesnę paskolą.

T. Bartkus paaiškino, kad salės galės veikti, tik bus reikalingos lėšos pramogų zonai

įrengti. Jeigu bus sutaupyta lėšų įvykdžius pirkimus, bus grįžtama prie sprendimo patikslinimo

perkeliant lėšas Laisvalaikio ir sporto kompleksui.

Erika Gargasė domėjosi, kokiais prioritetais remiantis į gatvių apšvietimo modernizavimo

projektą įtrauktos gatvės.

T. Bartkus paaiškino, kad į šį etapą įtrauktos gatvės, kuriose I etape nebuvo

modernizuotas gatvių apšvietimas.

Remigijus Jonutis siūlė pasidomėti vaikų kambario įrengimo galimybe Laisvalaikio ir

sporto komplekse.

T. Bartkus atsakė, kad vaikų kambarys jau yra suprojektuotas.
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Pasisakė V. Jankauskaitė-Milčiuvienė, R. Vaitiekus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl leidimo imti ilgalaikę paskolą

investiciniams projektams finansuoti (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

30 min. pertrauka. Po pertraukos į posėdžių salę negrįžo Artūras Dambrauskas.

13. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės 2023 metų užimtumo didinimo programos

patvirtinimas.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą.

R. Vaitiekus teiravosi, kaip įdarbinti asmenys bus paskirstyti po seniūnijas, kada

planuojama juos įdarbinti.

T. Bartkus atsakė, kad bus paskirstyti kaip ir ankstesniais metais, daugiausiai bus

įdarbinta Šilalės miesto seniūnijoje, tikimasi įdarbinti nuo birželio vidurio.

R. Gečienė domėjosi dėl asmenų, turinčių pabėgėlio statusą.

T. Bartkus atsakė, kad tikriausiai tai Ukrainos gyventojai.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės 2023

metų užimtumo didinimo programos patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

14. SVARSTYTA. Leidimas įsigyti tarnybinį lengvąjį automobilį.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą.

R. Vaitiekus klausė, ar dar bus perkama daugiau automobilių įsigijus šį automobilį.

T. Bartkus atsakė, kad Savivaldybės administracijos automobilių parkas yra senas, jį

būtina atnaujinti.

R. Jonutis domėjosi, kokios rūšies degalai planuojami.

T. Bartkus atsakė, kad bus perkamas automobilis už numatytas lėšas.

R. Gečienė klausė, kam bus skirtas naujas automobilis.

T. Bartkus paaiškino, kad juo galės naudotis Administracijos darbuotojai, pagal poreikį

bus panaudota ir kitų įstaigų darbuotojams.

Pasisakė R. Vaitiekus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl leidimo įsigyti tarnybinį lengvąjį

automobilį (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

15. SVARSTYTA. Keleivių vežimo vietinio (priemiestinio) reguliaraus susisiekimo

maršrutais viešosios paslaugos teikimas.

Nuo klausimo svarstymo nusišalino Edmundas Auškalnis ir išėjo iš posėdžių salės.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą.

R. Gečienė domėjosi, ar ne per mažai laiko nuvykti iš vienos vietos į kitą ir kur galės

pailsėti vairuotojai laukdami išvykimo.

T. Bartkus paaiškino, kad šiuo metu į Tauragę panašiu laiku važiuoja autobusai ir jie

suspėja nuvykti pagal grafiką. Esant poreikiui, laikai galės būti keičiami.

Pasisakė R. Vaitiekus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl keleivių vežimo vietinio

(priemiestinio) reguliaraus susisiekimo maršrutais viešosios paslaugos teikimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.
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16. SVARSTYTA. UAB „Šilalės knygynas“ akcijų išbraukimas iš Privatizavimo objektų

sąrašo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl UAB „Šilalės knygynas“ akcijų 

išbraukimo iš Privatizavimo objektų sąrašo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

17. SVARSTYTA. Valstybės turto perėmimas, įregistravimas Šilalės rajono savivaldybės

nuosavybėn ir perdavimas valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės rajono

savivaldybės administracijai.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl valstybės turto perėmimo,

įregistravimo Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn ir perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti

juo patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės administracijai (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

18. SVARSTYTA. Valstybės turto perėmimas, įregistravimas Šilalės rajono savivaldybės

nuosavybėn ir perdavimas valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės rajono

savivaldybės administracijai.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl valstybės turto perėmimo,

įregistravimo Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn ir perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti

juo patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės administracijai (vienbalsiai).

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

19. SVARSTYTA. Pritarimas nekilnojamojo turto pirkimui savivaldybės nuosavybėn.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl pritarimo nekilnojamojo turto

pirkimui savivaldybės nuosavybėn.

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

20. SVARSTYTA. Savivaldybės turto perdavimas pagal panaudos sutartį.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

R. Gečienė domėjosi, kur yra tos patalpos.

R. Kibelienė atsakė, kad patalpos yra buvusiame mokyklos pastate.

L. Dargienė klausė, ar asociacija įsivertino riziką, kad jiems reikės išlaikyti patalpas.

R. Kibelienė atsakė, kad bendruomenė susidurs su šiomis problemomis.

E. Gečas domėjosi, ar projekto priežiūros laikotarpis yra pasibaigęs.

T. Bartkus atsakė, kad priežiūros laikotarpis nepasibaigęs, bet turimas agentūros leidimas

perduoti patalpas pagal panaudos sutartį.

V. Jasevičius siūlė patikslinti Nevyriausybinių organizacijų rėmimo programą.

Pasisakė A. Meiženis.

Pateiktas pasiūlymas – įpareigoti Administraciją per 2 mėn. peržiūrėti Nevyriausybinių

organizacijų rėmimo programą bei parengti patikslintą programą, taip pat peržiūrėti išmokų

bendruomenių pirmininkams skyrimo tvarką.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.
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NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl savivaldybės turto perdavimo

pagal panaudos sutartį (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

21. SVARSTYTA. Viešame aukcione parduodamo Šilalės rajono savivaldybės

nekilnojamojo turto ir kitų nekilnojamųjų daiktų sąrašo patvirtinimas.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

E. Gečas teiravosi dėl savivaldybės socialinių būstų, kurie yra neužimti ir nemažai metų

stovi tušti, gal reikėtų juos parduoti.

R. Kibelienė atsakė, kad būstai bus peržiūrėti, jei bus pripažinti kaip nereikalingi

savivaldybės funkcijoms, bus galima parduoti.

R. Vaitiekus teiravosi, ar tikrai galima privatizuoti gyvenamąjį būstą (pagal teisės aktus

buvo galima išsipirkti tik tame būste gyvenantiems asmenims), kur gyvena socialinio būsto eilėje

laukiantys asmenys, jeigu jie nesikelia į jiems siūlomus būstus.

R. Kibelienė paaiškino, kad būstas gali būti parduodamas pagal Paramos šeimai įstatymą

šeimai, kuri gyvename tame būste. Negyvenamus būstus pripažinus, kad jie nereikalingi, būtų

galima parduoti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Viešame aukcione parduodamo

Šilalės rajono savivaldybės nekilnojamojo turto ir kitų nekilnojamųjų daiktų sąrašo patvirtinimo

(vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

22. SVARSTYTA. Žemės mokesčio ir valstybinės žemės nuomos mokesčio lengvatų

2023 metams nustatymas.

Nuo klausimo svarstymo nusišalino E. Gečas, R. Vaitiekus, V. Miknienė, A. Meiženis,

L. Dargienė, V. Stancelis, R. Rimkus, V. Jankauskaitė-Milčiuvienė, B. Žirlienė, T. Sadauskis, E.

Gargasė, R. Toleikis, V. Jasevičius, A. Bataitytė, R. Jonutis, D. Bergelis, G. Navardauskas, A.

Gargasaitė, A. Giedraitienė, R. Gečienė, R. Vaičikauskas. Nelikus kvorumo, nusišalinimai

nepriimti ir klausimas svarstomas iš esmės.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl žemės mokesčio ir valstybinės

žemės nuomos mokesčio lengvatų 2023 metams nustatymo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

23. SVARSTYTA. 2023 metų neapmokestinamojo žemės sklypo dydžio nustatymas.

Nuo klausimo svarstymo nusišalino B. Žirlienė, R. Vaitiekus, V. Jasevičius, L. Dargienė,

G. Navardauskas, R. Toleikis, A. Gargasaitė, A. Giedraitienė, A. Bataitytė, V. Miknienė, V.

Stancelis, D. Bergelis. Nelikus kvorumo, nusišalinimai nepriimti ir klausimas svarstomas iš esmės.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl 2023 metų neapmokestinamojo

žemės sklypo dydžio nustatymo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

24. SVARSTYTA. Sutikimas perimti Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn valstybei

nuosavybės teise priklausantį materialųjį turtą ir jo perdavimas Šilalės rajono savivaldybės viešajai

bibliotekai.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.
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NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl sutikimo perimti Šilalės rajono

savivaldybės nuosavybėn valstybei nuosavybės teise priklausantį materialųjį turtą ir jo perdavimo

Šilalės rajono savivaldybės viešajai bibliotekai (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

25. SVARSTYTA. Sutikimas perimti Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn valstybei

nuosavybės teise priklausantį materialųjį turtą ir jo perdavimas Šilalės švietimo pagalbos tarnybai.

Nuo klausimo svarstymo nusišalino Erika Gargasė ir išėjo iš posėdžių salės.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą, prašė patikslinti sprendimo

projekto lentelės 2 eilutę ir nurodyti kiekį.

A. Meiženis siūlė, kad pranešėjai pateiktų išsamesnę informaciją pristatomu klausimu.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl sutikimo perimti Šilalės rajono

savivaldybės nuosavybėn valstybei nuosavybės teise priklausantį materialųjį turtą ir jo perdavimo

Šilalės švietimo pagalbos tarnybai (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo E. Gargasė.

26. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio

nekilnojamojo turto, esančio Šilalės rajono teritorijoje, perdavimas patikėjimo teise Šilalės rajono

savivaldybės administracijai.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybei

nuosavybės teise priklausančio nekilnojamojo turto, esančio Šilalės rajono teritorijoje, perdavimo

patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės administracijai (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

27. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 26 d. sprendimo

Nr. T1-42 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės būsto fondo ir socialinio būsto, kaip savivaldybės būsto

fondo dalies, sąrašų patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

Sutrikus elektroninio balsavimo sistemai, Balsų skaičiavimo komisija vietoje Artūro

Dambrausko papildyta Erika Gargase ir balsuojama rankos pakėlimu.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2021 m. vasario 26 d. sprendimo Nr. T1-42 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės būsto fondo

ir socialinio būsto, kaip savivaldybės būsto fondo dalies, sąrašų patvirtinimo“ pakeitimo

(vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Iš posėdžių salės išėjo L. Dargienė.

28. SVARSTYTA. Šilalės rajono socialinių paslaugų poreikio asmeniui (šeimai)

nustatymo ir skyrimo tvarkos aprašo patvirtinimas.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

R. Gečienė domėjosi, kodėl keičiamas aprašas.

R. Kibelienė atsakė, kad pasikeitė teisės aktai, taip pat atsirado daugiau paslaugų, todėl 

aprašas atnaujintas.

R. Vaitiekus klausė, gal jau nuspręsta, kas bus mero įgaliotas asmuo.

T. Bartkus atsakė, kad įgaliotas asmuo bus Turto ir socialinės paramos skyriaus vedėjas.
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Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono socialinių paslaugų

poreikio asmeniui (šeimai) nustatymo ir skyrimo tvarkos aprašo patvirtinimo (bendru sutarimu).

29. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. sausio 29 d. sprendimo

Nr. T1-16 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės individualių buitinių nuotekų valymo įrenginių

įsigijimo dalinio kompensavimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėjas Martynas Remeikis pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

E. Gečas prašė priminti informaciją, kuri buvo pateikta komiteto posėdžio metu dėl

kompensavimo tvarkos.

M. Remeikis atsakė, kad gyventojams, kurie iki šios dienos išsiėmė statybos leidimą,

išlaidos bus kompensuotos.

T. Bartkus siūlė į sprendimo projektą įrašyti, kad „Išsiėmusiems statybos leidimus iki

2023 m. birželio 1 d., patirtos išlaidos bus kompensuotos“. Taip pat siūlė įpareigoti Savivaldybės

administraciją apie tvarkos pasikeitimus informuoti gyventojus rajono spaudoje. Pasiūlymams

pritarta bendru sutarimu.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2021 m. sausio 29 d. sprendimo Nr. T1-16 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės individualių

buitinių nuotekų valymo įrenginių įsigijimo dalinio kompensavimo tvarkos aprašo patvirtinimo“

pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

30. SVARSTYTA. Pritarimas dalyvauti Atvirųjų klasių projekte pareiškėjo teisėmis.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

E. Gargasė teiravosi, gal jau žinoma, kiek reikės mokytojų padėjėjų ir pedagogų.

R. Kuzminskaitė atsakė, kad projekte planuoja dalyvauti 4 rajono mokyklos ir atvirąsias

klases kurti pradinio ugdymo mokyme, o Pajūrio S. Biržiškio gimnazija – su būsimaisiais

septintokais.

E. Gečas klausė, kas finansuotų išlaidas, pasibaigus projektui.

R. Kuzminskaitė atsakė, kad galėtų lėšos būti skiriamos per Mokinio krepšelį, šiuo metu

Savivaldybei nereikia prisidėti.

B. Žirlienė klausė dėl aplinkos pritaikymo tokiam ugdymui, nes reikalingi ne tik

pedagogai, bet ir daiktai, specialūs kambariai (sensoriniai, nusiraminimo), nes visa tai brangiai

kainuoja.

R. Kuzminskaitė paaiškino, kad daugelis mokyklų renkasi tokį modelį, kaip du pedagogai

dirbs klasėje. „Tūkstantmečio mokyklų“ projekte dalyvaujančios mokyklos yra nusimačiusios

nusiraminimo kambarių įrengimą.

V. Jankauskaitė-Milčiuvienė teiravosi, kaip pati Švietimo, kultūros ir sporto skyriaus

vedėja vertina įtraukiojo ugdymo modelį.

R. Kuzminskaitė atsakė, kad su dideliais ir labai dideliais poreikiais mūsų rajono

mokyklose mokosi 24 vaikai, su vidutiniais specialiaisiais poreikiais – 84 vaikai. Mokykloms į

pagalbą yra steigiami mokytojų padėjėjų etatai individualiam ugdymui. Įtraukusis ugdymas bus

privalomas nuo 2025 m., bet nuo šio rudens mokyklos negalės atsisakyti priimti vaikus į mokyklą,

jeigu tėvai pageidaus.

E. Gargasė domėjosi, kodėl Laukuvos Norberto Vėliaus gimnazija nedalyvaus šiame

projekte.

R. Kuzminskaitė paaiškino, kad mokykla formuos 2 būsimųjų pirmokų klases, kuriose

mokysis 12 ir 13 vaikų, taip pat turi mokytojų padėjėjus, todėl neatitinka kriterijų.

A. Meiženis klausė, kiek tikimasi gauti klasių iš šio projekto.

R. Kuzminskaitė sakė, kad poreikis yra didesnis, o mokykloms bus iššūkis organizuoti

ugdymą šios atvirose klasėse.
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R. Jonutis domėjosi dėl psichologų etatų.

R. Kuzminskaitė atsakė, kad visos mokyklos jau turi žmones, kurie galės dirbti

psichologais, išskyrus Pajūrio Stanislovo Biržiškio gimnaziją. Didžiausia problema yra rasti

specialistą.

R. Toleikis klausė, ar buvo pasinaudota Trūkstamų specialistų tvarka.

R. Kuzminskaitė atsakė, kad kol kas ne.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl pritarimo dalyvauti Atvirųjų

klasių projekte pareiškėjo teisėmis (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

31. SVARSTYTA. Sporto klubo ,,Prolain“ paraiškos finansavimas.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl sporto klubo ,,Prolain“ paraiškos

finansavimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

32. SVARSTYTA. Šilalės sporto mokyklos paraiškos finansavimas.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės sporto mokyklos paraiškos

finansavimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

33. SVARSTYTA. Sporto klubo ,,Šilalės lūšis“ paraiškos finansavimas.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl sporto klubo ,,Šilalės lūšis“

paraiškos finansavimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

34. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos ,,Moto-30“ paraiškos finansavimas.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

Pasisakė A. Meiženis.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Nepritarti pateiktam sprendimo projektui dėl viešosios įstaigos ,,Moto-30“

paraiškos finansavimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 8, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 12.

35. SVARSTYTA. Pritarimas Šilalės rajono savivaldybės Narkotikų kontrolės komisijos

veiklos ataskaitai už 2022 m.

Pranešėja Silva Paulikienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

Pasisakė R. Vaitiekus, E. Gečas.

Iš posėdžių salės išėjo V. Jasevičius.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl pritarimo Šilalės rajono

savivaldybės Narkotikų kontrolės komisijos veiklos ataskaitai už 2022 m. (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.
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36. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės Narkotikų kontrolės komisijos

sudarymas.

Rimas Vaičikauskas nusišalino nuo klausimo svarstymo ir išėjo iš posėdžių salės.

Pranešėja Silva Paulikienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

R. Gečienė siūlė, kad naujoji komisija dirbtų efektyviai, į darbą įtrauktų ir vaikų tėvus.

Į posėdžių salę sugrįžo V. Jasevičius.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

Narkotikų kontrolės komisijos sudarymo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

37. SVARSTYTA. Kita informacija.

Tadas Bartkus pristatė naujai susidariusios koalicijos pranešimą, R. Gečienė – opozicijos

pranešimą ir dėl finansinės paramos tremtiniams ir politiniams kaliniams, T. Sadauskis informavo

apie sudarytą Kairiųjų jungtinę frakciją.

Kitas Tarybos posėdis planuojamas 2023 m. birželio 29 d.

Posėdžio pirmininkas Tadas Bartkus

Posėdžio sekretorė Geda Kačinauskienė
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